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PREDMET: Vijećničko pitanje  
 
Kada će se pristupiti rješavanju problema nakupljanja površinskih voda ispred 
ambulante u mjesnoj zajednici Simin Han? 
 

Obrazloženje: 

Već duži niz godina, prostor ispred ambulante u Simin Hanu, nakon padavina bude poplavljen 
do te mjere da građanima onemogućava prilaz ambulanti i apoteci. Sve pogoršava činjenica da 
se precizno ne zna da li se radi o fekalijama, podzemnim ili oborinskim vodama, jer pacijenti i 
građani koji tu prolaze unose bakterije i nečistoću i u ambulantu i svoje domove.  
U ambulanti Simin Han se liječi veliki broj djece, starijih osoba, imunodeficitarnih pacijenata 
kao i pacijenata koji spadaju u druge riziko grupe. U okviru Lokalne grupe za razvoj  Simin 
Han građani su se već prije godinu dana obraćali za pomoć direktoru Doma zdravlja Tuzla, 
Suadu Bijediću, koji je tom prilikom obećao da će problem biti riješen, ali na žalost do danas 
po tom pitanju nije ništa poduzeto.  
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